
Protokół nr X/2019 

Z X SESJI NRADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

z dnia 17 kwietnia 2019 r. 

 

Obrady X sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski. W posiedzeniu wzięło udział 

15 Radnych oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1  

Zebrani minutą ciszy uczcili pamięć śp. Aleksandry Malinowskiej. 

Następnie Przewodniczący wraz z Burmistrzem wręczali Listy gratulacyjne nowo 

wybranym Przewodniczącym Zarządów Osiedli. 

Głos zabrała Dyrektor I PSP p. Danuta Żuławnik, która wraz z uczniami złożyła 

wszystkim zebranym życzenia z okazji zbliżających się świąt wielkanocnych  

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Malanowski stwierdził quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi co do otrzymanego porządku obrad 

załącznik nr 2. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej W. Frydrychowicz wniósł wniosek 

formalny o zdjęcie pkt 10 z dziennego porządku obrad w związku z niejasnościami w 

przygotowanym projekcie uchwały.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Radnego W. Frydrychowicza o zdjęcie z porządku obrad pkt 10. 

Załącznik nr 3 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

3. Przyjęcie protokołów z VIII i IX sesji RM. 

Przewodniczący RM poinformował, że protokoły z VIII i IX sesji znajdują się w Biurze 

Rady, w przypadku braku zastrzeżeń zostaną one przyjęty.  
 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji 

p. K. Skrzyński poinformował o pracach Komisji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo otrzymane od sierpeckiego Hufca, o 

dofinansowanie kosztów zakupu sztandaru oraz pismo od Naczelnika WSK p. L. Rymer 

z prośbą o zorganizowanie wspólnego posiedzenia Komisji w związku z planowaną 

podwyżka cen śmieci. 

Przewodniczący przypomniał Radnym o konieczności składania do końca kwietnia 

oświadczeń majątkowych.  

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami 

 

Burmistrza Miasta Sierpca - Pan Jarosław Perzyński przedstawił sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami, tj. za okres od dnia 1 marca 2019 r. do dnia 11 kwietnia 

2019 r. Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi 

załącznik nr 4 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych 

 interpelacje złożyli 

 



Radny W. Frydrychowicz – 1 interpelacja  

Radny B. Gil – 7 interpelacji. Radna złożyła również pismo do Przewodniczących 

Rady Miejskiej z pytaniem czy w budżecie zabezpieczone zostały środki na 

pomoc osobom represjonowanym.  

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji (załączniki nr 

5). Ksero dołączone do protokołu. Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi 

Miasta do dalszego procedowania.  

Radny K. Kacperski w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców zapytał czy Urząd 

planuje ogłosić przetarg na sprzedaż działek na Zatorzu. 

Radny K. Skrzyński przy pomocy nagrania video przedstawił stan niedawno (12.2018 

r.) remontowanej ul. Sienkiewicza i poprosił o podanie wykonawcy oraz osoby, która 

dokonała odbioru tej ulicy. 

Wiceprzewodniczący W. Frydrychowicz nawiązując do zapytania Radnego  

K. Skrzyńskiego poinformował, że ta sam firma remontuje ulicę Białobłocką. Do tej 

pory nie wykonała zadania, brak jest tam ekipy remontującej. Kiedy zakończy się 

remont.  

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Burmistrz odpowiedział na część interpelacji dot. min. otwarcia Stadionu Miejskiego 

(18.05.), zaplanowanych imprez sportowych, które jak zapewnił Burmistrz się odbędą, 

funkcjonowania telewizji lokalnej, ruchach kadrowych w UM, sytuacji finansowej 

spółki ciepłownia Sierpc, planowanych remontów ulic np. Chopina.  

Radny S. Jaworowski odniósł się do interpelacji Radnej B. Gil dot. stanu dróg. Radny 

przypomniał, że podczas ostatniej sesji chciał wnieść wniosek formalny o zdjęcie 

niektórych pkt. dot. przekazani środków na remonty niektórych ulic, które według 

Radnego tego nie wymagały. Radny zauważył, że stan niektórych dróg wymaga 

natychmiastowej interwencji. 

Radny K. Kacperski poinformował, że temat związany z sytuacją finansową 

Ciepłowni zostanie omówiony podczas posiedzenia komisji w dniu 06.05.2019 r.   

Radny W. Skorłutowski poprosił o zagospodarowanie przestrzeni między Stadionem 

Miejskim a CKiSz.  

Radny J. Stachurski zapytał czy ulice, o których mówił m.in. Radny K. Skrzyński zostały 

odebrane i opłacone. Burmistrz odpowiedział, że niektóre z nich zostały odebrane i 

opłacone. Głos w tej sprawie zabrał również Naczelnik WiF, który poinformował, że 

część ulic została odebrana, jako zadania z poprzedniego roku. Ceny ich się nie 

zmieniły. Odbioru ulic dokonuje inspektor nadzoru budowlanego, który ocenia 

całość drogi. Gwarancja obowiązuje na 5 lat. Radny W. Frydrychowicz zapytał, że 

skoro firmy wykonującej remonty już nie ma to kto wykona naprawę. Burmistrz 

poinformował, że jest zabezpieczenie.  

Burmistrz poinformował o planach dotyczących remontów sierpeckiego „Dołka”. 

 

8. Uchwała RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej 

 

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z regulaminem w skład Komisji 

Weryfikacyjnej wchodzą Przewodniczący Komisji oświaty, budżetu oraz 

bezpieczeństwa oraz 2 wybranych Radnych, są to M. Malanowski, K. Kacperski oraz 

K. Skrzyński swój akces do prac w Komisji zgłosili Radni A. Balcerowski oraz  

S. Jaworowski  



Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej.  

 

Rada w głosowaniu: 15 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 72/X/2019 RM ws. powołania Komisji Weryfikacyjnej załącznik nr  6 
 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

Celem ukonstytuowania się komisji Weryfikacyjnej Przewodniczący RM zarządził 

przerwę.  

 

9. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej 

 

Przewodniczący RM odczytał protokół z I posiedzenia Komisji Wersyfikacyjnej. 

Przewodniczącym został Radny S. Jaworowski, wiceprzewodniczącym Komisji został 

Radny A. Balcerowski  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji Weryfikacyjnej.  

 

Rada w głosowaniu: 14 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 73/X/2019 RM ws. zatwierdzenia wyboru Przewodniczącego Komisji 

Weryfikacyjnej. załącznik nr  7 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Paweł Michał 

Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, 

Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Długokęcki 

 



10. Uchwała RM ws. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

11. Uchwała RM. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od 1 września 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasto Sierpc oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od 1 września 2019 r. .  

 

Informacje dot. procedowanej uchwały przekazał Naczelnik WOK p. Marek 

Zdrojewski  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Rada w głosowaniu: 15 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 74/X/2019 RM ws. ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od 1 września 2019 r. załącznik nr  8 
 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

 

12. Uchwała RM ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 3 imienia Niedźwiadka 

Wojtka 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 3 imienia Niedźwiadka Wojtka.  

 

Rada w głosowaniu: 15 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 75/X/2019 RM ws. nadania Miejskiemu Przedszkolu Nr 3 imienia 

Niedźwiadka Wojtka załącznik nr 9 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

13. Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

 

Informacje dot. procedowanej uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 2 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 76/X/2019 RM ws. obniżenia ceny wywoławczej w II przetargu ustnym 

nieograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości załącznik nr  10 
 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Krzysztof Kacperski 

 

14. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat 

 

Informacje dot. procedowanej uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej   

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat.  

 

Rada w głosowaniu: 14 -"za", 0 -"przeciw", 1 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 77/X/2019 RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat załącznik nr  11 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

 

15. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r. 

 

Radny K. Kacperski wniósł wniosek formalny o zdjęcie zadania inwestycyjnego na 

przebudowę ul. Okulickiego i pozostawienia tych środków jako środki wolne.   

Radny J, Stachurski w związku z planowanym przeznaczeniem 150 000 zł na MOSiR 

zawnioskował, aby dołożyć jakąś sumę i przeznaczyć dane środki na siłownię 

znajdującą się w Szkole Podstawowej nr 2 w Sierpcu, gdzie sprzęt tam się znajdujący 

jest w bardzo złym stanie. Do propozycji Radnego J. Stachurskiego przychylnie 

odniósł się Przewodniczący RM p. D. Malanowski. Burmistrz poinformował, że kwota 

jest na paragrafie dot. sportu, nie lekkoatletyki, do kwestii siłowni, zarówno w SP nr 2 

jak i na nowododanym Stadionie Miejskim rada jeszcze powróci.  Burmistrz poprosił o 

przeniesienie tej kwoty na paragraf 4300 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

poprosił o 10 min. przerwę. Przewodniczący RM przychylił się do prośby.  

Po zakończeniu przerwy Przewodniczący poinformował, że będzie to wniosek 

poszerzonej komisji Gospodarczej oraz Radnego K. Skrzyńskiego, Radnego J. 

Stachurskiego, Radnego W. Skorłutowskiego. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny poszerzonej Komisji Gospodarczej oraz Radnego K. Skrzyńskiego, 

Radnego J. Stachurskiego, Radnego W. Skorłutowskiego o zniesienia zadania 

"Przebudowa ul. Okulickiego w mieście Sierpcu" i przesunięcie środków na paragraf 

4300 w tym samym rozdziale  załącznik nr  12 

 

Rada w głosowaniu: 15-"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się – pozytywnie 

zaopiniowała wniosek formalny  
 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 



 

 

Przed przystąpieniem do głosowania Radna B. Gil poprosiła o informację nt. 

przebudowy chodnika od ul. Piastowskiej do dworca PKS. Burmistrz poinformował, że 

przebudowa już się rozpoczęła, omówił również kolejne jej etapy . Burmistrz 

przypomniał również, że chodnik koło PKS nie należy do miasta, trwają jednak 

rozmowy z właścicielem dto. Wykonania tej części na swój koszt.  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r..  

 

Rada w głosowaniu: 15 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 78/X/2019 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2019 r.załącznik nr  13 
 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

 

16. Uchwała RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach regionalnej 

pomocy inwestycyjnej 

 

informację nt. pro4edowanej uchwały przedstawił Burmistrz Miasta. Radna B. Gil w 

nawiązaniu  do wyjaśnień zapytała, czy zwolnienie z podatku będzie dotyczyło 

wszystkich nowo powstałych inwestycji do roku 2020 czy tylko 2, które powstaną w 

najbliższym czasie oraz czy mówiąc o zwiększeniu zatrudnienia mówimy o 

zatrudnieniu mieszkańców miasta. Burmistrz odpowiedział, że uchwała nie może 

definiować jakiej firmy będzie ona dotyczyła, ani skąd będą zatrudniane w niej 

osoby. Uchwała mówi o inwestycji w kwocie 1 000 000 zł i co najmniej 10 nowych 

miejscach pracy  

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach regionalnej 

pomocy inwestycyjnej.  

 

Rada w głosowaniu: 13 -"za", 0 -"przeciw", 2 - wstrzm. się - podjęła  

 

Uchwałę 78/X/2019 RM ws. zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach 

regionalnej pomocy inwestycyjnej załącznik nr  14 
 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Paweł 

Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz 

Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Gil, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

17. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca za 

2018 r. – załącznik nr 15 

 

Informacje nt. sprawozdania przedstawił Pełnomocnik Burmistrza ds. realizacji 

MPRPAiPN p. G. Żelasko  

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca za 

2018 r. 

 

Rada w głosowaniu: 15 -"za", 0 -"przeciw", 0 - wstrzm. się – pozytywnie 

zaopiniowała Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta Sierpca za 2018 r 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Paweł Michał Grabowski, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna 

Marta Szewczykowska 

 

 

18. Sprawy różne 

 

Radna B. Gil zapytał jakie działania podjął Zastępca Burmistrza Miasta Sierpca  

p. P. Nowakowski w związku ze strajkiem w oświacie. Zastępca Burmistrza 

poinformował, że urząd skupił się nad prawidłowością przebiegu egzaminu oraz 

zapewnieniem obsady komisji zarówno w szkołach podstawowych jak i w 

gimnazjum. Sytuacja analizowana jest na bieżąco.  

Wiceprzewodniczący RM Z. Długokęcki poinformował, że otrzymał informację od 

pracowników zakładu kamieniarskiego mogą pracować na terenie Cmentarza 



Komunalnego tylko do godziny 15. Proszą on, aby umożliwiono im pracę do godz. 17. 

Burmistrz poinformował, że nie widzi w tej kwestii problemów.  

Radny K. Skrzyński poprosił radnych o pozostanie po sesji celem przedyskutowania 

spraw związanych z rozbudową miejskiej strefy parkowania.  

Radny S. Jaworowski podziękował za wybór na Przewodniczącego Komisji 

Weryfikacyjnej.  

Przewodniczący RM odczytał pismo skierowane do Burmistrza Miasta ws. działań 

strajkowych sierpeckich placówek. Radni Rady Miejskie zwrócili się w nim z prośbą o 

wsparcie dla społeczności nauczycielskiej oraz pracowników administracji i obsługi.  

 

Na zakończenie Przewodniczący wraz z Radnym Miejskimi oraz Burmistrzem i 

Zastępcą Burmistrza złożyli mieszkańcom życzenia świąteczne  

 

19. Zakończenie obrad 

 

O godz. 14:00 prowadzący obrady Przewodniczący Rady wobec 

wyczerpania porządku,  zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ Dariusz Malanowski 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ Aleksandra Grzybowska 


